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Protokół nr XXII/2020 z XXII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 26 listopada 2020 r. o godz. 15.30 

i została przeprowadzona w trybie zdalnym  
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych 11 radnych, 
nieobecni radni M. Łaskarzewska, M. Janus, S. Lasota, J. Matłacz - lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych 
(wyświetlono także na monitorze). Podkreślił, że jest to pierwsza w historii miasta sesja RM 
prowadzona w trybie zdalnym. 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz i Skarbnik Miasta oraz pracownicy UM, w tym obsługa 
prawna. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został rozesłany i zapytał o 
ewentualne wnioski do porządku obrad. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff wniosła o rozszerzenie porządku obrad o ppkt 7 w pkt VI - 
głosowanie projektu uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. KSS 
proponuje przyjęcie uchwały wzorem innych ościennych gmin, które takie stanowiska podjęły. 
Przewodniczący RM przypomniał, że projekt był w dniu wczorajszym dyskutowany na posiedzeniu 
KSS i dziś został przekazany wszystkim radnym. Przewodniczący zgłosił jednak uwagi do treści 
stanowiska i poprosił o skierowanie projektu na kolejną sesję po dopracowaniu teksu. 
Radna M. Eckhoff zasugerowała, że zmiany można wprowadzić autopoprawką. 
Radny W. Żółtowski zaproponował, aby najpierw poddać pod głosowanie wprowadzenie projektu pod 
obrady, potem dopracować stanowisko, a następnie poddać je pod głosowanie. Uchwałę w tym 
temacie należy podjąć jak najszybciej. Zgodziła się z nim radna M. Eckhoff. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska wyjaśniła, że jeśli padł wniosek o zmianę porządku obrad, to musi on 
zostać poddany pod głosowanie. 
Przewodniczący RM poddał wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w pkt VI jako ppkt 7 
projektu uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad uległ zmianie. 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.   
 
Porządek obrad po zmianach: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 
3. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

właścicieli nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia stawki tej 
opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 
cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Miasta Podkowa Leśna; 
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4. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Miasta Podkowa Leśna oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

5. przyjęcia Programu współpracy Miasta Podkowa Leśna na rok 2021 z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 

6. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, na okres 25 lat 
nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna; 

7. zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych. 
VIII. Sprawy różne.  
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji.     

 
Na pytanie radnego W. Żółtowskiego, czy radni głosując za rozszerzeniem porządku obrad o dany 
punkt, nie muszą potem jeszcze głosować całego zmienionego porządku obrad, mec. M. Płaszewska-
Opalińska wyjaśniła, że nie ma potrzeby przeprowadzania dodatkowego głosowania. 
 
III. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb, po potwierdzeniu, że nie ma uwag do projektu protokołu, poddał go 
pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Anna Olejniczak-Siara, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXI/2020 z XXI sesji RM w dniu 15 października 2020 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXI sesją RM w 
dniu 15 października 2020 r. a XXII sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że: 

- w związku z narastającym zagrożeniem epidemicznym RM przeszła na zdalny tryb pracy 
(posiedzenia komisji i sesje RM), tymczasowo wtrzymane zostały także dyżury radnych (możliwy jest 
kontakt mailowy z radnymi i telefoniczny poprzez biuro RM), 

- Burmistrz przedłożył RM projekty budżetu i WPF na przyszły rok – projekty są analizowane  
i opiniowane przez komisje RM, 

- do RM wpłynęły dwie skargi: Stowarzyszenia Dendropolis dot. przebudowy stawu oraz mieszkanki 
dot. polityki informacyjnej gminy – obie skargi zostały przekazane do KSWiP celem wypracowania  
i przedłożenia RM stanowisk oraz do Burmistrza z prośbą o ustosunkowanie się, 

- wpłynęło pismo mieszkańców zawierające uwagi do projektu Studium – Burmistrz ustosunkował się 
do pisma, należy teraz zastanowić się co z tym zrobić, bo uwagi zostały przekazane po terminie,  
w którym uwagi do projektu Studium mogły być zgłaszane, 

- złożone przez radnego S. Lasotę zapytanie zostanie odczytane w VII punkcie sesji, 

- udział radnych w wydarzeniach na terenie miasta (obchody Tygodnia Węgierskiego, wmurowanie 
kamienia pod budowę przedszkola). 
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VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) - głosowania odbędą już potem bez 
oddzielnych dyskusji, po czym poprosił Przewodniczącą KGiR o przedstawienie rekomendacji Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały ws. zmian w WPF został 
zaopiniowany jednomyślnie pozytywnie (7 głosów za). 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 180/XXII/2020. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 181/XXII/2020. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia 
stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie rekomendacji KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie (7 głosów za). 
 
Radna E. Barucka zwróciła uwagę, że zapis paragrafu 4 (zwolnienie właścicieli nieruchomości 
kompostujących bioodpady z części opłaty za gospodarowanie odpadami) powinien być rozszerzony 
o właścicieli nieruchomości kompostujących odpady zielone. Chyba, że odpady zielone będą płatne 
oddzielnie, a przeprowadzona niedawno akcja odbioru liści była jednorazowa. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że ulga obejmuje kompostowanie wszystkich bioodpadów 
(zielonych i kuchennych). Jeśli ktoś będzie chciał mieć ulgę, to liście nie zostaną od niego odebrane 
ani w PSZOKu, ani w dodatkowej zbiórce.  
Radna E. Barucka przekazała, że problem z bioodpadami, w których znajdują się resztki jedzenia 
polega na tym, że na posesjach pojawiają się szczury. Kompostowanie odpadów zielonych (których 
jest znacznie więcej niż odpadów kuchennych) nie powoduje tego problemu. 
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Radna M. Eckhoff poruszyła kwestię gospodarstw domowych, które nie kompostują śmieci, ale też nie 
produkują bioodpadów, bo korzystają z młynków kuchennych. Zapytała, czy można pomyśleć o uldze 
dla takich mieszkańców. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że jeśli nie oddają odpadów biodegradowalnych, to będą mogli 
skorzystać z ulgi (kompostowanie jest tu tożsame z utylizacją). W kwestii problemów z gryzoniami 
dodał, że właściwy sposób zagospodarowania odpadów i utrzymywanie porządku na posesji to 
obowiązek właściciela nieruchomości – posesje będą kontrolowane. 
 
Po wyczerpaniu pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 182/XXII/2020. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Podkowa Leśna oraz określenia warunków  
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie rekomendacji KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie (7 głosów za). 
 
Na prośbę radnej E. Baruckiej Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił zapisy wzoru deklaracji (pkt C z 
zał. nr 1 do projektu uchwały). Burmistrz odpowiadając na kolejne pytanie radnej poinformował, że 
deklaracja będzie formularzem interaktywnym - będzie dostępna do wypełnienia w formie 
elektronicznej, ale trzeba pamiętać o podpisie elektronicznym, który potwierdzi tożsamość osoby 
składającej deklarację.  
 
Po wyczerpaniu pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 183/XXII/2020 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Podkowa Leśna na rok 
2021 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

 
Burmistrz Miasta A. Tusiński zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały (w § 6 Programu dodaje się 
pkt 7 w brzmieniu: „wspierania działań związanych z przeciwdziałaniem skutkom pandemii”) – 
autopoprawka jest odpowiedzią na wniosek KSS (inicjatywa radnej E. Baruckiej). 
Przewodniczący RM M. Gołąb dodał, że w dniu wczorajszym zostało to przegłosowane jednogłośnie 
przez KSS. 
Wobec braku pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie 
imienne. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 184/XXII/2020 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie 
bezprzetargowym, na okres 25 lat nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że Burmistrz na posiedzeniu Komisji udzielił 
wyczerpujących wyjaśnień w tej kwestii i poprosił o przedstawienie rekomendacji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie (7 głosów za). 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff powiedziała, że KSS nie opiniowała projektu uchwały, ale wysłuchała 
ze zrozumieniem wyjaśnień Burmistrza. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił zapisy projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 185/XXII/2020 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego 
 
Radni w trakcie dyskusji wypracowali treść stanowiska i projektu uchwały, po czym Przewodniczący 
RM M. Gołąb poddał projekt pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 186/XXII/2020. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że wpłynęło zapytanie radnego S. Lasoty dot. używania 
dmuchaw do liści na terenie miasta. Przewodniczący przytoczył treść zapytania.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński udzielił odpowiedzi na zapytanie (dmuchawy – pomimo przesunięcia 
środków finansowych – zgodnie z wytycznymi Marszałka Woj. Mazowieckiego nie zostały zakupione). 
Zapytanie i odpowiedź zamieszczone są w BIP w zakładce „Interpelacje i zapytania Radnych”. 



6 
 

Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poprosiła Burmistrza o zmierzenie się z plotką, jakoby na terenie 
CKiIO przy ul. Świerkowej planowana była budowa parkingów i centrum handlowego. Temat 
poruszono na ostatnim posiedzeniu KSS.  
Przewodniczący RM poprosił Burmistrza jedynie o krótki komentarz podkreślając, że plotki nie 
powinny być przedmiotem obrad RM. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jedynym źródłem informacji o planach miasta powinny być RM, UM  
i Burmistrz. Burmistrz nie spotkał się z dokumentami (np. projekt Studium), które takie plany mogłyby 
potwierdzić. Od zawsze także przeciwny był budowie kolejnych parkingów. Nawet w Strefie Płatnego 
Parkowania jest tylko 130 miejsc do parkowania, a w sumie 180 na terenie całego miasta i więcej nie 
będzie. Jeśli chodzi o budowę centrum handlowego i o grunty, które mogą przynosić miastu zyski, to 
są to tereny na północ od trasy 719 (tereny nieinwazyjne dla reszty miasta). Miasto potrzebuje takich 
zysków.  
 
VIII. Sprawy różne 
 
Radny W. Żółtowski, nawiązując do dyskusji na posiedzeniach komisji, poprosił, aby sesje jednak 
rozpoczynały się o godz. 18.30. 
Przewodniczący RM M. Gołąb przyznał, że dwóch radnych jest dziś nieobecnych na sesji właśnie z 
powodu wcześniejszej godziny rozpoczęcia obrad.  
Radni poparli wniosek, aby wrócić do godziny rozpoczynania sesji o godz. 18.30. 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że godzina sesji została tym razem zmieniona, aby zapewnić jak 
najbardziej silne wsparcie informatyczne dla pierwszych obrad RM prowadzonych w trybie zdalnym. 
Następne sesje zwoływane już będą na godz. 18.30. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński zwrócił się z apelem do radnych, aby udostępniać zainteresowanym 
mieszkańcom link do posiedzeń zdalnych. 
Przewodniczący RM przekazał, że przedyskutuje to z obsługą techniczną.  
 
IX.  Wolne wnioski 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb wyjaśnił, że mieszkańcom został udostępniony adres mailowy, na który 
mogli zgłaszać swoje wnioski. Sprawdzono skrzynkę mailową – żadne maile nie wpłynęły.  
 
Na pytanie radnego W. Żółtowskiego o termin kolejnej sesji RM, Przewodniczący RM odparł,  
że przewiduje sesję na połowę grudnia. 
Burmistrz Miasta doprecyzował, że jeśli opinie Komisji nt. projektu przyszłorocznego budżetu zostaną 
terminowo przekazane do 10 grudnia, to sesja budżetowa mogłaby się odbyć 17 grudnia.  
Skarbnik Miasta A. Czarnecka przyznała, że jest to optymalny termin dla miasta. 
Nawiązano także do terminów posiedzeń KGiR. 
 
X.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych spraw o godz. 17.02 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za 
udział w obradach i zamknął XXII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są w serwisie YouTube na kanale 
„Miasto Podkowa Leśna” pod adresem:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie podkowalesna.esesja.pl i w BIP miasta  
bip.podkowalesna.pl oraz poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w Urzędzie Miasta (biuro Rady Miasta).  
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Przed transmisją wyświetlono informację o ochronie i przetwarzaniu danych osobowych.  
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  

        /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
PSZOK - Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 

 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 


